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Dz-02.0021.12.2015 

 

 
PROTOKÓŁ 

z XII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

z dnia 15 października 2015 r.  

w siedzibie Rady Dzielnicy II przy al. Daszyńskiego 22 

 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga otworzyła obrady XII sesji Rady Dzielnicy II 

Grzegórzki o godz. 18:08. 

 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wprowadzenie następujących projektów 

uchwał do porządku obrad. 

- Wprowadzenie jako pkt 3 - projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, 

Inwestycji, Infrastruktury i Handlu w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków 

zabudowy dla inwestycji przy ul. Grzegórzeckiej/Daszyńskiego w Krakowie. Projekt 

uchwały został wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.    

- Wprowadzenie jako pkt 4 - projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, 

Inwestycji, Infrastruktury i Handlu w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Grzegórzki – Rejon ulicy Skrzatów”. Projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.    

- Wprowadzenie jako pkt 5 - projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska w sprawie 

opinii dotyczącej ustanowienia pomnika przyrody na terenie Dzielnicy II Grzegórzki. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu: za – 15, przeciw 

– 0, wstrzymujących się – 0.    

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała pozostałe punkty z projektu porządku obrad, 

które w wyniku wprowadzonych wyżej wymienionych zmian automatycznie ulegają 

przesunięciu. 

 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad XII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

przedstawia się następująco:   

 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

3. Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, Infrastruktury  

i Handlu w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

przy ul. Grzegórzeckiej/Daszyńskiego w Krakowie. 

4. Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, Infrastruktury  

i Handlu w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Grzegórzki – Rejon ulicy Skrzatów”. 

5. Projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska w sprawie opinii dotyczącej 

ustanowienia pomnika przyrody na terenie Dzielnicy II Grzegórzki. 

6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie wykazu dróg, na których realizowane są zadania 

Dzielnicy II Grzegórzki.  

7. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach 

zadania „Obsługa Dzielnic” w 2015 roku. 

8. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii projektu 

budowlanego przebudowy drogi w zakresie budowy chodnika dla inwestycji pn.: 

„Wykonanie przejścia dla pieszych przy al. Daszyńskiego w Krakowie (między Galerią 

Kazimierz a Cmentarzem Żydowskim)”. 
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9. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Fabrycznej. 

10. Projekt uchwały Komisji Kultury i Ochrony Zabytków w sprawie objęcia patronatem 

Koncertu misyjno-charytatywnego. 

11. Oświadczenia i komunikaty.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że na godz. 18.45 zaproszony jest p. 

Piotr Kempf – Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poinformowała radnych, iż nie wpłynęły żadne 

uwagi na piśmie do protokołu z XI sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki, w związku z tym 

stwierdziła, że protokół został przyjęty. 

 

Ad. 3.  Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, 

Infrastruktury i Handlu w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków 

zabudowy dla inwestycji przy ul. Grzegórzeckiej/Daszyńskiego w Krakowie. 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Komisji p. Marcin Jaworski. 

Przewodnicząca Rady, poinformowała, iż składa poprawkę do projektu uchwały  

i odczytała ją. 

Następnie Przewodnicząca Rady oddała głos przedstawicielce Stowarzyszenia Obrony 

Grzegórzek, która przekazała uwagi do niniejszej inwestycji. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga ponownie odczytała poprawkę i poddała ją pod 

głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. Poprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką 

pod głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. Uchwała została podjęta. 

 

Następnie głos zabrali przedstawiciele Stowarzyszenia Obrony Grzegórzek, którzy 

poruszyli następujące sprawy: 

- oznakowanie drogi wewnętrznej wzdłuż garaży w rejonie ul. Wincentego Pola. 

Przedstawiciele Stowarzyszenia postulują, aby  w tym miejscu postawić znak B-35, 

- dojście do śmietnika – zatkana jest studzienka, przez co pojawia się duża kałuża, która 

uniemożliwia dojście do śmietnika. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, 

Infrastruktury i Handlu w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Grzegórzki – Rejon ulicy Skrzatów”. 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Komisji p. Marcin Jaworski. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Artur Wolny, p. Marcin Jaworski. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 17, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska w sprawie opinii dotyczącej 

ustanowienia pomnika przyrody na terenie Dzielnicy II Grzegórzki. 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Komisji p. Łukasz Pietryka. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Marian Andruchów, p. Jarosław Świech. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 17, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie wykazu dróg, na których realizowane 

są zadania Dzielnicy II Grzegórzki.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga odczytała i zreferowała projekt uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali radni: p. Małgorzata Sułkowska, p. Małgorzata Ciemięga, p. 

Agnieszka Pasieka. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przesunięcia środków finansowych  

w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” w 2015 roku. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga przedstawiła projekt uchwały. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii 

projektu budowlanego przebudowy drogi w zakresie budowy chodnika dla 

inwestycji pn.: „Wykonanie przejścia dla pieszych przy al. Daszyńskiego  

w Krakowie (między Galerią Kazimierz a Cmentarzem Żydowskim)”. 

 

Projekt uchwały odczytał i zreferował Przewodniczący Komisji p. Grzegorz Finowski. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii 

dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego 

przy ul. Fabrycznej. 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Komisji p. Grzegorz Finowski. 

Pan Grzegorz Finowski zdał relację z wizji przeprowadzonej w lokalu. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Jarosław Świech, p. Grzegorz Finowski. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 20, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały Komisji Kultury i Ochrony Zabytków w sprawie objęcia 

patronatem Koncertu misyjno-charytatywnego. 

 

Projekt uchwały odczytała i zreferowała Przewodnicząca Komisji p. Beata Dzieszyńska.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż zostało zmienione miejsce koncertu. Koncert 

odbędzie się w auli Akademii Wychowania Fizycznego. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 20, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11. Oświadczenia i komunikaty.  

 

W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

- P. Artur Wolny poruszył temat najbliższego wydania gazetki dzielnicowej. Głos w tej 

sprawie zabrali również: p. Magdalena Maliszewska, p. Beata Dzieszyńska, p. Alicja 

Gołąb-Radziszewska. 

- Przewodnicząca Rady odczytała pismo z Urzędu Miasta Krakowa w sprawie wyłączania 

jawności informacji publicznej. Głos w tej sprawie zabrali również: p. Magdalena 

Maliszewska, p. Maciej Hankus. 

- Przewodnicząca Rady poinformowała, iż kolejna sesja Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

odbędzie się 19 listopada 2015 r. o godz. 18.00 w siedzibie Rady Dzielnicy. 

- P. Marian Andruchów poinformował o wyjazdowym posiedzeniu Zespołu pn. „Bezpieczny 

Kraków”, które odbyło się w siedzibie Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej. P. Marian 

Andruchów poinformował, że w grudniu również odbędzie się wyjazdowe posiedzenie 

Zespołu „Bezpieczny Kraków” w Komisariacie Policji II. Głos w tej sprawie zabrali 
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również: p. Jarosław Świech, p. Magdalena Maliszewska, p. Tomasz Makowski, p. 

Agnieszka Pasieka. 

- Przewodnicząca Rady przywitała Dyrektora Zarządu Zieleni Miejskiej i poprosiła  

o przedstawienie planów działań ZZM oraz współpracy z Dzielnicą. 

 

Głos zabrał Dyrektor Piotr Kempf, który omówił zakres działalności Zarządu Zieleni 

Miejskiej.  

Pan Piotr Kempf poruszył następujące tematy: 

 inwestycje w zieleń, jakie ZZM chce zrealizować w 2016 r.: 

- wykonanie Smoczego Skweru w Parku Dąbie. Głos w tej sprawie zabrała również 

p. Magdalena Maliszewska. 

         - realizacja Superścieżki. Głos w tej sprawie zabrali również: p. Małgorzata   

          Ciemięga, p. Jarosław Świech, p. Maria Szafraniec, p. Marian Andruchów, p.  

          Magdalena Maliszewska. 

 zasad współpracy Zarządu Zieleni Miejskiej z Radą Dzielnicy – wyznaczeni 

pracownicy będą odpowiedzialni za daną Dzielnicę zarówno odnośnie zieleni 

wysokiej, zieleni niskiej, pasów drogowych, czy parków. 

 

Następnie swoje pytania i uwagi zgłaszali radni: 

 p. Małgorzata Ciemięga: 

- w sprawie opiniowania projektu Superścieżki. Dyrektor Piotr Kempf 

odpowiedział, że Rada będzie uczestniczyła w pracach przy tym projekcie. Głos   

w tej sprawie zabrał również p. Jarosław Świech. 

- w sprawie uczestniczenia Radnych w odbiorach prac dotyczących bieżącego 

utrzymania ogródków jordanowskich oraz zieleńców i skwerów. Dyrektor Piotr 

Kempf odpowiedział, że odbiory będą się odbywały przy uczestnictwie Radnych. 

- w sprawie zagospodarowania Parku Dąbie. Głos w tej sprawie zabrali również: p. 

Magdalena Maliszewska, p. Jarosław Świech, p. Maciej Hankus. 

 P. Magdalena Maliszewska: 

- w sprawie wycinki drzew w związku z realizacją Superścieżki. Dyrektor Kempf 

poinformował, iż założenie było, aby w ramach tego projektu nie wycinać drzew. 

- w sprawie Parku Nadwiślańskiego. Dyrektor Piotr Kempf zasugerował, aby Rada 

Dzielnicy wystąpiła do Wydziału Skarbu o przyspieszenie zamiany, czy wykupu 

działek pod park. 

- w sprawie pozyskania terenu przylegającego do terenu, na którym ma powstać 

Superścieżka. Głos w tej sprawie zabrali również: p. Małgorzata Ciemięga, p. 

Jarosław Świech. 

 P. Marian Andruchów – w sprawie zieleni wzdłuż rzeki Białuchy. Dyrektor Piotr 

Kempf poinformował, iż teren ten nie podlega ZZM. 

 P. Jarosław Świech w sprawie terenów Bulwarów Wiślanych.  

 P. Małgorzata Sułkowska: 

- w sprawie lokalizacji Smoczego Skweru. Dyrektor Piotr Kempf poinformował, iż 

lokalizacja Smoczego Skweru będzie konsultowana z Radą Dzielnicy. 

- w sprawie zagospodarowania zieleni na remontowanej ul. Kopernika. Dyrektor 

Piotr Kempf poinformował, iż udzieli odpowiedzi, gdy zdobędzie informacje na ten 

temat. 

- w sprawie terenów szpitali zlokalizowanych przy ul. Kopernika.  

- w sprawie pielęgnacji zieleni oraz interwencji w weekendy. Dyrektor Piotr Kempf 

odpowiedział, iż ZZM chce, aby w umowach z wykonawcami były uwzględnione 

sprawy pielęgnacji zieleni i interwencji. 

- w sprawie kwiatów na ul. Botanicznej. Dyrektor Piotr Kempf odpowiedział, iż jest 

zdania, aby kwiaty w donicach pojawiły się wzdłuż ulic. 

 P. Artur Wolny: 

- w sprawie rekultywacji terenu ul. Zieleniewskiego. Dyrektor Piotr Kempf 

poinformował, iż musi się skonsultować z Miejskim Architektem Krajobrazu. Głos 

w tej sprawie zabrali również: p. Magdalena Maliszewska, p. Małgorzata Ciemięga. 
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- w sprawie zagospodarowania Bulwarów Wiślanych od ul. Podgórskiej do Stopnia 

Dąbie. Dyrektor Piotr Kempf poinformował, iż udzieli odpowiedzi w późniejszym 

terminie. 

 P. Jarosław Świech:  

- w sprawie utworzenia parku u zbiegu ul. Fabrycznej i al. Pokoju. Dyrektor Piotr 

Kempf poinformował, iż wykup terenów inwestycyjnych jest trudne do realizacji. 

Głos w tej sprawie zabrała również p. Małgorzata Ciemięga. 

- w sprawie nasadzeń i wycinki drzew. Dyrektor Piotr Kempf poinformował, iż 

wnioski o nasadzenia i wycinkę drzew należy kierować do ZZM. Ponadto Dyrektor 

poinformował, iż od stycznia to Urząd Marszałkowski będzie wydawał decyzje  

o wycince drzew na gruntach miejskich. 

- w sprawie doboru gatunków drzew do nasadzeń. Dyrektor Piotr Kempf 

poinformował, iż lista gatunków drzew zalecanych do nasadzeń jest 

przygotowywana. 

 P. Magdalena Maliszewska: 

- w sprawie nasadzeń gatunków drzew iglastych. Dyrektor Piotr Kempf 

poinformował, że uważa, iż są gatunki drzew iglastych, które mogłyby być 

nasadzane. 

- w sprawie nasadzeń krzewów wzdłuż ogrodzenia Ogrodu Botanicznego. Dyrektor 

Piotr Kempf poinformował, że uważa, iż posadzenie krzewów wzdłuż drogi byłoby 

dobrym rozwiązaniem. 

 P. Grzegorz Finowski: 

- w sprawie zmiany charakteru Ronda Mogilskiego. Dyrektor Piotr Kempf 

poinformował, iż mają zostać przeznaczone środki na meble, które będą 

ustawione na Rondzie Mogilskim. 

- w sprawie terenów Ogrodów Działkowych. Dyrektor Piotr Kempf uważa, iż tereny 

Ogrodów Działkowych mogłyby być przestrzenią otwartą dla mieszkańców. 

 P. Paweł Stachowiec w sprawie ogrodów na terenach należących do klasztorów. 

Dyrektor Piotr Kempf poinformował, że są prowadzone rozmowy na ten temat. 

 P. Małgorzata Ciemięga w sprawie przeniesienia donic z ul. Rajskiej na planty przy 

al. Daszyńskiego. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady podziękowała Panu Dyrektorowi za przybycie oraz 

udzielenie informacji. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga 

zamknęła XII sesję Rady Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 20:19.  

 

 

 

 

 

Protokołowała:      Prowadząca obrady: 

       

Barbara Lipowa             Przewodnicząca 

Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki 

 

  Małgorzata Ciemięga 

    

 


